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UKRAJINA: Najdôležitejšie udalosti na frontoch Ukrajiny 

Hrob miestneho obyvateľa v záhrade jeho domu po ruskom ostreľovaní v oslobodenej dedine
Ščurove, v Doneckej oblasti na východe Ukrajiny

 

16:01 – Zatiaľ čo ukrajinské jednotky postupujú Chersonskou oblasťou za ustupujúcou
ruskou armádou, v samotnom Chersone sa AFU momentálne ešte nenachádza.

Stále tam pôsobia ruskí vojnoví spravodajcovia, ktorí sa v blízkej budúcnosti chystajú presťahovať na
ľavý breh.

Situácia v Chersone je údajne “pokojná”.

 

15:29 – Ukrajina začala mobilizovať mužov bez bojových skúseností

Vedúci žitomirského územného regrutačného strediska Igor Bacjun pre portál Žytomir.Info povedal.
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Vysvetlil, že podľa zákona o mobilizácii a prezidentského dekrétu o všeobecnej mobilizácii budú od
24. februára mobilizovaní všetci muži vo veku od 18 do 60 rokov, ktorí sú schopní služby. Zároveň
určil, kto bude draftovaný ako prvý.

“V skutočnosti neexistuje jasný rozdiel medzi jednotlivými vlnami mobilizácie. V prvom
rade sa personálne obsadzovanie bojových vojenských jednotiek uskutočňuje na úkor
záložníkov, bývalých účastníkov ATO a OOS, pričom sa postupne zvyšuje počet jednotiek na
úkor vojakov a osôb povinných vojenskou službou,” povedal Batcjun.

Zároveň uviedol, že existujú prípady, keď sú na určitú špecializáciu mobilizovaní muži bez bojových
skúseností.

Do Nikolajeva sa čoskoro vráti pitná voda. Ukrajinské ozbrojené sily oslobodili Kiselevku, ktorá je
zdrojom zásobovania Nikolajeva vodou.Informoval o tom poslanec Igor Kopytin.
Ukrajinská armáda začala používať tie delostrelecké systémy, ktoré boli dlhodobo uskladnené.Ako
93. brigáda informovala na Facebooku, pri Soledare používa húfnice M-46 vzácneho kalibru 130
milimetrov.

Táto húfnica vznikla v 50. rokoch a v tom čase patrila medzi zbrane s najdlhším dostrelom a
schopnosťou zamieriť na vzdialenosť 27 kilometrov.

 

13:56 – Vojaci pravidelnej poľskej armády, ktorí formálne odišli na dovolenku, sú na
kontaktnej línii v Kyjevom kontrolovanej časti Záporožskej oblasti, povedal Vladimir Rogov,
predseda hnutia Sme s Ruskom.

Rogov pripomenul, že v časti regiónu kontrolovanej Kyjevom žije veľký počet Poliakov.

“Formálne sú všetci v Cudzineckej légii Ozbrojených síl Ukrajiny, ale všetci chápeme, že sú
to takzvaní dovolenkári. Taký počet žoldnierov z Poľska by sa hľadal ťažko.”

13:41 – Litovský Seim zvažuje odňatie občianstva za podporu Ruska.

Tým, ktorí ich dostali litovské pasy na výnimky, budú odobrate. Takto chcú úrady potrestať tých,
ktorí podporujú Rusko.

Túto novelu zákona o štátnom občianstve podporilo 63 poslancov Sejmu. 24 poslancov bolo proti a
26 poslancov sa zdržalo hlasovania. V budúcnosti novelu preskúmajú výbory Sejmu.

 

13:19 – Celá cestná a železničná infraštruktúra EÚ musí byť znovu vybavená tak, aby bolo
možné rýchlo prepravovať vojenské vybavenie na východ.

Vyhlásil to šéf európskej diplomacie Josep Borrell.

Dodal, že EÚ zapojí balkánske štáty, Moldavsko a Ukrajinu do projektov na zvýšenie vojenskej
mobility na rýchle nasadenie bojových síl.



Námestníčka šéfa Európskej komisie Margrethe Vestagerová medzitým uviedla, že komisia
predstavila novú stratégiu kybernetickej bezpečnosti a plán na uľahčenie vojenskej prepravy v rámci
EÚ.

“Dnes predstavujeme novú politiku EÚ v oblasti kybernetickej obrany a akčný plán
vojenskej mobility s cieľom riešiť zhoršujúce sa bezpečnostné prostredie po ruskej agresii
voči Ukrajine a zlepšiť schopnosť EÚ chrániť svojich občanov a infraštruktúru,” povedala.

13:14 – Ukrajinské ozbrojené sily včera postúpili o 2 km smerom na Luhansk.

Na brífingu to uviedol zástupca náčelníka Hlavného operačného riaditeľstva Generálneho štábu AFU
Oleksij Gromov.

“Zoskupenie obranných síl pokračuje v postupnom oslobodzovaní ukrajinskej krajiny od
útočníkov. Napríklad v Luhanskej oblasti len za posledných 24 hodín jednotky našich vojsk
počas bojových operácií postúpili v niektorých smeroch až o 2 kilometre,” povedal Gromov.

Ukrajinské ozbrojené sily včera postúpili o 2 km smerom na Luhansk

13:03 – Volodymyr Zelenskyj nepôjde na samit lídrov G20 na Bali.

Oznámil to indonézsky minister pre námorné záležitosti a koordinátor investícií Luhut Binsar
Panjaitan, ktorý je zodpovedný za prípravy na samit G20, uviedol Detik.

Podľa portálu detikBali minister Panjaitan vo štvrtok povedal, že Zelenskyj sa na samite G20
nezúčastní, pretože “bude zaneprázdnený domácimi záležitosťami Ukrajiny”.

Okrem toho uviedol, že ruský prezident Vladimir Putin sa na samite nezúčastní, a vyzval, aby sa k
tomuto rozhodnutiu pristupovalo s rešpektom.

“Majú veľmi nabitý program, mali by sme rešpektovať ich rozhodnutie nezúčastniť sa na
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samite,” povedal Panjaitan.

Rusko chce rokovať, aby získalo operačnú prestávku na preskupenie svojich síl.

Tento názor vyjadril poradca vedúceho prezidentskej kancelárie Michail Podoljak v rozhovore pre
agentúru Meduza.

“Pokus Ruska o fiktívne vyjednávanie, pričom v skutočnosti ide o stanovenie ultimatívnych
požiadaviek, je buď spôsobom, ako “napraviť” aspoň nejaké územné zisky, alebo spôsobom,
ako získať operačnú prestávku na niekoľko mesiacov na preskupenie, výcvik
mobilizovaných a pokračovanie v útokoch na naše územie, alebo ako oddialiť nevyhnutné a
oddialiť porážku vo vojne pokusom o ďalšiu hru na vydieranie,” vysvetlil.

“Ešte raz zdôrazním nasledovné: ruská okupačná skupina práve teraz kriticky potrebuje
operačnú prestávku, aby doplnila rezervy, zásoby a aspoň nejako vycvičila mobilizovaných,
aby udržali guľomet,” dodal Podoljak.

Ukrajinské velenie nemôže potvrdiť ani vyvrátiť informácie o stiahnutí ruských vojsk z Chersonu.

Valerij Zalužnyj, šéf ukrajinskej armády, to povedal na svojom tg-kanáli.“Pokračujeme v ofenzívnej
operácii v súlade s naším plánom,” dodal.

Zalužnyj tiež vysvetlil dôvody stiahnutia ruských vojsk z pravého brehu Dnepra.

“Za každým takzvaným ‘gestom dobrej vôle’ nepriateľa sa skrýva obrovské úsilie našich
vojakov… Priamo na chersonskom smere ukrajinské obranné sily zničili logistické trasy a
podporný systém, narušili systém riadenia nepriateľských vojsk. Nepriateľovi tak nezostáva
nič iné, než sa uchýliť k úteku,” napísal.

Hlavný veliteľ uviedol, že od 1. októbra je postup AFU v chersonskom smere do hĺbky nepriateľskej
obrany až 36,5 km, celková plocha znovudobytého územia dosahuje 1 381 km2, obnovila sa kontrola
nad 41 osadami.

Len na smere Petropavlivka-Novorajsk postúpili jednotky AFU za posledných 24 hodín o 7 km,
ovládli šesť osád a získali späť až 107 km2 územia.

V smere Pervomajskoe – Cherson ukrajinské ozbrojené sily postúpili o 7 km, získali kontrolu nad 6
osadami a získali späť 157 km2 územia.

 

12:56 – Ruské ministerstvo obrany tvrdí, že ruská armáda “v súlade s plánom” sťahuje
formácie z pravého brehu Dnepra.

Tvrdí tiež, že ukrajinské ozbrojené sily zaútočili v smere na Nikolajevskoe v Doneckej oblasti, v
smere na Limansk a Kupjansk, ale tieto útoky boli odrazené.

Ukrajinská strana túto správu nepotvrdila.

 



12:44 – Generálny štáb ukrajinských ozbrojených síl nemôže potvrdiť ani vyvrátiť stiahnutie
ruských vojsk z Chersonu.

Uviedol to zástupca náčelníka Hlavného operačného riaditeľstva generálneho štábu Oleksij Gromov
počas brífingu.

“Ukrajinské obranné sily pokračujú v aktívnych operáciách aj v Chersonskej a Nikolajskej
oblasti. Chcel by som zdôrazniť, že za každým takzvaným “gestom dobrej vôle” nepriateľa je
obrovské úsilie našich vojakov.

Práve keď sa nepriateľ sťahoval z Kyjeva, z Charkovskej oblasti, z Hadieho ostrova. Pravdepodobné
stiahnutie z Chersonu je výsledkom našich aktívnych krokov,” dodal Gromov.

Biden urobil bizarné vyhlásenie, že USA poskytli Ukrajine rakety s doletom 160 míľ (257 km).

“Poskytujeme tieto HIMARS. V jazyku bežného človeka existujú dva typy rakiet, ktoré do
nich môžete vložiť: jedna má dolet viac ako 600 míľ a druhá približne 160 míľ. Nedali sme
im tie, ktoré prekonávajú 600 míľ (965 kilometrov), pretože nechcem, aby začali
bombardovať ruské územie,” povedal Biden na tlačovej konferencii v Kongrese.

Všimnite si, že na webovej stránke spoločnosti Lockheed Martin Corporation, ktorá vyrába muníciu
pre Hymary, je uvedený úplne iný rozsah, než na aký sa odvoláva Biden.

Uvádza sa v ňom, že rôzne typy rakiet môžu letieť do vzdialenosti od 70 do 499 kilometrov.

Je preto pravdepodobné, že Biden mal na mysli, že nechce na Ukrajinu presunúť rakety s doletom
väčším ako 70-80 kilometrov.

Po oslobodení Chersonu bude ostreľovaní Nikolajeva oveľa menej.

V televíznom maratóne to povedala Natalia Gumenjuková, vedúca tlačového strediska južných
obranných síl.

Podľa nej je už teraz ostreľovanie menšie, pretože ruské jednotky boli “rozptýlené”, ale stále
dochádza k “prichádzajúcim útokom”.

Poradca vedúceho prezidentskej kancelárie Mychajlo Podoljak tvrdí, že Rusi v Chersone zamínovali
byty a kanálizáciu.

“Rusko chce z Chersonu urobiť “mesto smrti”. Ruská armáda prejde všetko, čo sa dá: byty,
kanalizáciu. Delostrelectvo na ľavom brehu plánuje premeniť mesto na ruiny.

Takto vyzerá “ruský svet”: prišli, okradli, pooslavovali, zabili “svedkov”, zanechali ruiny, odišli,”
napísal Podoljak na Twitteri.

 

12:30 -V prípade opakovanej ruskej ofenzívy z Bieloruska ukrajinské jednotky začnú
aktívnu obranu a použijú všetky možné ženijné prekážky, míny a pozemné míny.

Informoval o tom generálny štáb ukrajinských ozbrojených síl vo svojom príspevku na Facebooku.



Ruská federácia pripravuje masívny úder na Ukrajinu a zhromažďuje zásoby rakiet.

Povedal to hovorca velenia vzdušných síl ukrajinských ozbrojených síl Jurij Ignat v televíznom
maratóne.

“Pravdepodobne zhromažďujú nejaké zásoby, aby mohli udrieť salvou. Nie je to vylúčené,
pretože nepriateľ sa nevzdal svojich zámerov zrušiť našu kritickú infraštruktúru,” povedal.

V Kyjeve budú demontované pomníky Ščorsa a Vatutina.

Toto rozhodnutie podporila odborná rada ministerstva kultúry pre prekonávanie následkov
rusifikácie a totality.

Na Facebooku o tom informoval bývalý poslanec Nikolaj Tomenko. Bol autorom návrhu na demontáž
a premiestnenie Ščorsovho pomníka z verejného priestoru do múzea.

Podľa neho musí teraz kyjevská mestská štátna správa určiť, kde budú sovietske symboly
umiestnené. Môže to byť múzeum druhej svetovej vojny, pamätník Bukrin a podobne.

Iniciátorom premiestnenia Vatutinovho pamätníka bol doktor histórie Pavlo Gaj-Nižnik.

 

11:32 – Kontrola nad pravým brehom Dnepra v Chersonskej oblasti poskytuje Ukrajine
palebnú kontrolu nad cestami z Krymu, ktoré Rusi využívajú ako zásobovacie trasy.

Poradca ukrajinského ministerstva obrany Sergej Kuzan povedal. “Pre ruské sily to bude veľmi
veľký úder,” povedal.

Denník Financial Times s odvolaním sa na neho napísal, že ruský ústup spôsobí, že “tri dôležité cesty
z Krymu, ako aj množstvo ruských logistických zariadení a muničných skladov” budú v dosahu
raketových systémov dodávaných Západom.

Chceli by sme dodať, že ak Rusi opustia pravý breh Dnepra, hranica medzi Krymom a pevninou bude
od najbližších pozícií AFU vzdialená približne 72 km (pozri mapu).

Zároveň dosah rakiet MFOM pre HIMARS dosahuje 80 kilometrov.

Vráťme sa k článku Financial Times – publikácia naznačuje, že ani rýchle stiahnutie ruských síl z
Chersonu pravdepodobne nepovedie k porážke ruských pozícií.

Obrana na ľavom brehu rieky sa buduje už niekoľko týždňov. Je posilnená prirodzenou obranou, ako
sú riečne kanály a mokrý močaristý terén.



Kontrola nad pravým brehom Dnepra v Chersonskej oblasti poskytuje Ukrajine palebnú kontrolu nad
cestami z Krymu, ktoré Rusi využívajú ako zásobovacie trasy

11:23 – Ruské telegramy informujú, že ruská armáda opustila Snigirevku už včera a dnes
už bolo zverejné video, ako obec obsadili ukrajinskí vojaci

 

9:19 – Erdogan označil rozhodnutie Ruska stiahnuť vojská z Chersonu za pozitívne.

“Rozhodnutie Ruska o Chersone je pozitívne, dôležité rozhodnutie. Neviem, či sa Rusko
zúčastní na stretnutí G-20, ale ak sa ho zúčastní, budeme mať príležitosť sa tam stretnúť. V
opačnom prípade budeme pokračovať v telefonickej diplomacii s Ruskom. Dúfame, že
budeme pri sprostredkovaní úspešní,” povedal turecký prezident.

Tiež povedal, že nie je možné predpovedať, kedy sa vojna skončí.

8:56 -Stiahnutie vojsk z Chersonu dá Rusku šancu úplne oslobodiť Donbas – expert

Vojenský expert Aleksej Leonkov sa domnieva, že ruské jednotky stiahnuté z Chersonu budú určite
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použité v iných oblastiach ruskej vojenskej špeciálnej operácie na Ukrajine.

“A velenie nemienilo obetovať ľudí, ktorí by sa mohli dostať do operačného obkľúčenia.
Jednotky, ktoré tam držali obranu, môžu byť nasadené aj v iných smeroch. Napríklad počas
konečného oslobodenia DĹR a LĽR od ukrajinskej armády a nacionalistov,” povedal.

 

8:53 – The Times: USA už Zelenskému nedôverujú

“Washington je znepokojený korupciou na Ukrajine v súvislosti s dodávkami zbraní.
Američania sa domnievajú, že korupcia môže znížiť ochotu Američanov podporiť Ukrajinu v
konflikte,” uviedol denník.

Dokument dodáva, že Ukrajinci musia USA dokázať, že ich peniaze sa využívajú v súlade s ich
účelom. Situáciu zhoršuje chaos, ktorý pretrváva na Ukrajine v dôsledku vojnových konfliktov, čo
môže ovplyvniť kvalitu sledovania čerpania finančnej pomoci USA. Okrem korupcie musí Zelenský
preukázať aj kvalitu používania západných zbraní.

8:35 – Situácia pri obciach Svatove a Kreminna v Luhanskej oblasti je zložitá, uviedol
gubernátor Sergej Gajdaj.

Rusi tam majú nahromadené veľké rezervy.

Uviedol tiež, že napriek tvrdeniam Rusov o kontrole nad osadou sú v Bilogorovke prítomné
ukrajinské sily.

V osade sa bojuje, Bilogorovka bola zničená bojmi, konfrontácia sa týka samotného územia.

8:00 -Arestovyč uviedol, že ruský ústup z pravého brehu Chersonskej oblasti prebieha “na
veľmi vysokej úrovni”.

“Ústup z prvej bojovej línie je na veľmi vysokej úrovni. Vyhadzovanie mostov do vzduchu,
prechody na nečakaných miestach a husté zamínovanie ciest.Nepriateľ sa snaží udržať
svoje jednotky v bojovej pohotovosti a spôsobiť nám čo najväčšie škody,” povedal
prezidentský poradca pre Fejgin Live.

Arestovyč si zároveň zatiaľ nie je istý, či sa Rusi vzdajú Chersonu, alebo sa pripravia na boje o mesto.

 

7:56 – Objavilo sa oficiálne hodnotenie USA udalostí v Chersonskej oblasti, kde Rusko
oznámilo, že sa sťahuje na ľavý breh Dnepra a opúšťa Cherson.

Dnes večer sa k tomu vyjadril prezident Biden. A vo svojom vyhlásení, rovnako ako náčelník
generálneho štábu Milli, vyslovil tézu, že Ukrajina a Rusko sa môžu v zime rozhodnúť, či pristúpia na
kompromis.



“Stane sa nasledovné: obaja (Ukrajina a Rusko – pozn. red.) si budú lízať rany, v zime sa
rozhodnú, či pristúpia na kompromis… Neviem, čo sa chystajú urobiť. Viem však jedno:
nebudeme im hovoriť, čo majú robiť,” povedal americký prezident.

Poznamenal tiež, že Rusko spojilo vyhlásenie o Chersone s koncom volieb v USA.

“Považoval som za zaujímavé, že s týmto rozhodnutím, o ktorom sme vedeli už dlho, čakali
až do volieb. A ukazuje to, že ruská armáda má skutočné problémy,” povedal Biden.

K téme ústupu z Chersonu sa vyjadril aj šéf Výboru náčelníkov štábov.

Mark Milley uviedol, že USA vidia prvé známky toho, že Rusko sa skutočne sťahuje z Chersonu. Ale
stiahnutie 20 000 až 30 000 vojakov zo západného brehu Dnepra môže trvať niekoľko dní alebo
dokonca týždňov.

“Hádam to robia preto, aby ušetrili sily na obnovu obranných línií južne od rieky, ale to sa
ešte uvidí. Prvé ukazovatele naznačujú, že robia to, čo hovoria,” povedal generál.

7:27 – Ak sa frontová línia počas zimy stabilizuje, môže sa naskytnúť príležitosť na
rokovania o ukončení konfliktu.

Podľa CNN to povedal náčelník štábu USA Mark Milley.

“Keď sa naskytne príležitosť rokovať, keď sa dá dosiahnuť mier, využite ju. Využite tento
okamih,” povedal šéf americkej diplomacie.

“Je potrebné vzájomne uznať, že vojenské víťazstvo je pravdepodobne doslova
nedosiahnuteľné vojenskými prostriedkami, a preto je potrebné použiť iné
prostriedky,” dodal.

Ak sa však rozhovory neuskutočnia alebo zlyhajú, Milley povedal, že USA budú pokračovať vo
vyzbrojovaní Ukrajiny, hoci “úplné vojenské víťazstvo ktorejkoľvek strany sa zdá byť čoraz
menej pravdepodobné”.

Šéf amerického generálneho štábu Mark Milley pri argumentácii svojej tézy o potrebe mierových
rokovaní uviedol, že Ukrajina a Rusko majú vysoký počet obetí.

“Vidíme viac ako 100 000 zabitých a zranených ruských vojakov. To isté pravdepodobne
platí aj na ukrajinskej strane,” povedal Milley.

Všimnite si, že je to prvýkrát, čo západní predstavitelia priznali takúto vysokú úroveň strát AFU
(oficiálne ukrajinské údaje sú niekoľkonásobne nižšie).

Podľa Milliho vojna priniesla aj obrovské ľudské utrpenie.

Podľa amerického veliteľa zahynulo na Ukrajine približne 40 000 civilistov a vzniklo 15 až 30
miliónov utečencov.

Tieto čísla sú tiež mnohonásobne vyššie ako doteraz zverejnené štatistiky.



Na snímke náčelník štábu USA Mark Milley

6:50 – Najdôležitejšie informácie z dnešnej rannej správy generálneho štábu AFU:

1. O tom, že by Rusi opustili Chersonskú oblasť a že by Ukrajina obsadila pred tým nimi obsadené
osady, ktoré po sebe zanechali, nie je žiadny náznak. Zatiaľ nedošlo k žiadnym reálnym pohybom
ruských vojsk.

Existujú informácie, že Rusi v oblasti vykonávali aktívny letecký prieskum (až 15 náletov dronov) a
ostreľovali niekoľko osád na frontovej línii.

Objasnilo sa tiež, že Ruská federácia zastavila evakuáciu Chersonu pre nedostatok záujmu zo strany
obyvateľstva.

2. Nepriateľ vedie ofenzívu na smeroch Bachmut a Avdejevka.

Počas dňa útočil na oblasti osád:

– Novoselovskoje a Makiivka v Luhanskej oblasti,

– Soledar, Kleščevka, Maiorsk, Jakovlevka, Andrejevka, Belogorivka, Veseloe, Nevelske,
Pervomajskoje a Novomichajlovka v Doneckej oblasti.

3. Za posledných 24 hodín nepriateľ uskutočnil 11 raketových a 22 leteckých útokov a viac ako 35
raketometných útokov. Za posledných 24 hodín ukrajinské vzdušné sily uskutočnili šesť útokov na
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nepriateľa.

6:43 – Rusko počas vojny proti Ukrajine použilo viac ako 400 iránskych bezpilotných
lietadiel Shahed-136.

V televíznom maratóne to uviedol predstaviteľ velenia vzdušných síl ukrajinských ozbrojených síl
Jurij Ignat.

Podľa neho bola väčšina dronov zostrelená, ale nie je možné zničiť 100 % z nich.

6:36 – Viac informácií z večerného prejavu prezidenta Zelenského:

1. Povedal, že na zasadnutí Štábu vrchného veliteľa diskutovali o zbrojnej výrobe.

2. Informoval, že v súčasnosti prebiehajú výpadky v 15 oblastiach a v Kyjeve.

3. Hovoril o telefonickom rozhovore s holandským premiérom. Hovorili o obnove energie a vývoze
obilia.

4. Uviedol, že ukrajinská delegácia sa pripravuje na samit G-20.

6:34 – Americká administratíva odmietla odovzdať Kyjevu bezpilotné lietadlá MQ-1C Gray
Eagle z obavy, že by to mohlo viesť k eskalácii konfliktu na Ukrajine, uviedol denník The Wall
Street Journal.

6:31 – Pri ostreľovaní Kujbyševskej štvrte v Donecku zahynul 20-ročný chlapec, uviedol
starosta.

Strela priamo zasiahla byt vo viacposchodovej budove.

Ďalšia žena bola zranená. Bola hospitalizovaná.

6:30 -Najmenej 300 bojovníkov ukrajinských ozbrojených síl vycvičených vo Veľkej Británii
nedávno dorazilo do Záporožia, aby sa pokúsili o nové obsadenie jadrovej
elektrárne, uviedol Rogov.



Satelity zaznamenali rekonštrukciu a kopanie nových zákopov na severnom Kryme

Okrem toho uviedol, že do jednotiek ukrajinských ozbrojených síl, ktoré ostreľujú Záporožie, nedávno
dorazilo najmenej 500 nábojov pre húfnice M777 a raketomety HIMARS. Do Záporožského smeru
bolo nasadených približne 7 000 bojovníkov ukrajinských ozbrojených síl.

Satelity zaznamenali rekonštrukciu a kopanie nových zákopov na severnom Kryme
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Satelity zaznamenali rekonštrukciu a kopanie nových zákopov na severnom Kryme: pri Armjansku
(prvá snímka z 5. novembra, na ktorej je vidieť bager priamo v procese) a Čongare (druhá snímka z
10. októbra).

Vojenská operácie, 9. novembra 2022

6:27 – Vojenská operácie, 9. novembra 2022. Hlavné z pohľadu ruskej strany:

– Šojgu súhlasí so Surovikinovým návrhom stiahnuť vojská z pravého brehu Dnepra v Chersonskej
oblasti

– Všetci obyvatelia Chersonskej oblasti, ktorí si to priali, čo je viac ako 115 000 ľudí, boli evakuovaní
z pravého brehu, povedal Surovikin

– Surovikin počas svojej správy ministrovi obrany tiež uviedol, že situácia v zóne špeciálnej operácie
sa celkovo stabilizovala

– Ruské ministerstvo obrany informovalo o odrazených útokoch ukrajinských síl na viacerých
smeroch: nepriateľ utrpel približne 160 obetí v LĽR a viac ako 80 obetí na juhu Donecka

– Ukrajinské jednotky neuspeli v ofenzíve na Snigirevku v Chersonskej oblasti a stratili tam približne
dve čaty, uviedli miestne úrady

– Rusko je naďalej otvorené rokovaniam s Ukrajinou – s ohľadom na súčasnú realitu, uviedla
Zacharovová

– Ruské ministerstvo zahraničných vecí označuje vyhlásenia o tajných dodávkach munície do Ruska
zo Severnej Kórey za podvrh

– Šéf Medzinárodnej agentúry pre atómovú energiu (MAAE) uviedol, že špecialisti agentúry počas
inšpekcie jadrových zariadení na Ukrajine nenašli žiadne známky “špinavej bomby”.
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